

**Konformitätserklärung
mit Dodd.-Frank Act section 1502 von 2010
(conflict minerals)**

**Declaration of conformity
with Dodd.-Frank Act section 1502 von 2010
(conflict minerals)**

Die BBC Bircher AG erklärt hiermit, dass wir die Verordnung über Mineralien aus Konfliktgebieten kennen und danach handeln „Konfliktmaterialien-Abschnitt 1502 Dodd-Frank Act“. Wir kaufen keinerlei Artikel aus Konfliktgebieten ein.

Anmerkung:

Am 10. Januar 2021 treten EU-weit neue Rechtsvorschriften in Kraft: die Verordnung über Mineralien aus Konfliktgebieten. Ziel ist es, dem Handel mit vier Mineralien (Zinn, Tantal, Wolfram und Gold) entgegenzuwirken, die manchmal bewaffnete Konflikte finanzieren oder mit Zwangsarbeit gewonnen werden. Wir verpflichten uns zur Sorgfaltspflicht.

BBC Bircher AG hereby declares that we are aware of the ordinance on minerals from conflict areas and act accordingly "Conflict materials section 1502 Dodd-Frank Act". We do not buy any items from conflict areas.

Annotation:

On January 10, 2021, new EU-wide legislation will come into force: the regulation on minerals from conflict areas. The aim is to counter the trade in four minerals (tin, tantalum, tungsten and gold), which sometimes finance armed conflicts or are obtained through forced labor. We commit to due diligence.

Beringen, 25.03.2022

Kopy with original signature


Frank Peter Kirgis
CEO

Kopy with original signature


Heinz Macher
Head of Development